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Als PVV Twenterand maken wij ons zorgen over de negatieve beeldvorming rondom 
jongereninloop Future, zoals weergegeven in recente artikelen van RTV Oost en 
Tubantia. Wij hebben zelf de situatie ter plaatse bekeken en gesproken met de 
vrijwilligers die zich dagelijks inzetten om van deze plek een veilige en positieve 
omgeving te maken voor onze jongeren. Uit ons bezoek blijkt dat de berichtgeving in de 
media niet volledig overeenkomt met de werkelijkheid. Daarom willen wij enkele 
constateringen delen en vragen wij aandacht voor een eerlijke weergave van de situatie 
en constructieve oplossingen. 

Constateringen 

1. Kikkerincident: Er is één kikker aangetroffen buiten bij de ingang van de 
jongereninloop. De oorzaak hiervan was een defecte afvoerpomp, waardoor 
water zich ophoopte. Dit probleem is inmiddels opgelost en binnen zijn geen 
kikkers aangetroffen. Dit incident vormt geen bedreiging voor de gezondheid van 
de aanwezigen. 

2. Oorzaak Nare Geur: Vrijwilligers hebben aangegeven dat de nare geur, die kort 
aanwezig was, veroorzaakt werd door de defecte afvoerpomp. Het stilstaande 
water leidde tot een rioollucht. Ook dit probleem is inmiddels opgelost. 

3. Vloerconditie: De huidige vloer in de jongereninloop vertoont tekenen van 
slijtage. De vloerplaten, die sinds de opening van het Kulturhus in 2007 niet zijn 
vervangen, zijn zonder ondervloer direct op beton geplaatst. Hierdoor ontstaat 
kalkvorming tussen de naden, en de vloer voelt vochtig aan aan de onderzijde. 
Na bijna 20 jaar intensief gebruik is vervanging van de vloer wenselijk, zoals in 
elke ruimte die zoveel wordt gebruikt. 



4. Schimmelplek: Er is een kleine schimmelplek van circa 30 x 30 cm in een hoek 
van de ruimte geconstateerd. Deze kan eenvoudig worden behandeld met een 
antischimmelproduct en vormt op dit moment geen gevaar voor de gezondheid. 

5. Ontbreken van een Loszetraam: Ons viel op dat de jongereninloop geen 
loszetraam heeft, in tegenstelling tot Stichting Mens en Werk, die op dezelfde 
verdieping (in de kelder naast de jongereninloop) wél zo'n raam heeft. Een 
loszetraam zou de mogelijkheid bieden om de ruimte beter te luchten en 
ventileren. Het zou mooi zijn als er een vergelijkbaar raam geplaatst kan worden 
in de jongereninloop, zodat er een gezonde luchtstroom mogelijk is. 

Gezien deze constateringen maakt de PVV Twenterand zich zorgen over het onterecht 
negatieve beeld dat door de berichtgeving is ontstaan. Wij vrezen dat dit het vertrouwen 
in en de reputatie van de jongereninloop schaadt en de waardevolle bijdrage van de 
vrijwilligers ondermijnt. De jongereninloop Future is een goedbezochte en belangrijke 
plek voor jongeren in onze gemeenschap, en de overdreven berichtgeving doet daar 
onrecht aan. 

Vragen en Voorstellen 

1. Is het college bekend met de artikelen van RTV Oost en Tubantia waarin een 
negatief beeld wordt geschetst van de jongereninloop Future? 

2. Kan het college bevestigen dat de geschetste problemen inmiddels zijn verholpen 
of op eenvoudige wijze kunnen worden aangepakt? 

3. Is het college bereid om de jongereninloop Future te ondersteunen door de 
volgende werkzaamheden uit te laten voeren: 

o Het vervangen van de huidige vloer met een geschikte ondervloer voor 
een duurzamere oplossing, 

o Het structureel onderhouden van de afvoerpomp zodat waterophoping en 
het aantrekken van ongedierte wordt voorkomen, 

o Het behandelen van de schimmelplek met een antischimmelproduct, en 
o Het plaatsen van een loszetraam in de jongereninloop, zodat er betere 

ventilatie mogelijk is? 
4. Gezien de huidige negatieve beeldvorming, wil het college de mogelijkheid 

onderzoeken om een objectief gezondheidsonderzoek uit te voeren in de 
jongereninloop om aan te tonen dat er geen gezondheidsrisico’s zijn voor de 
jongeren en vrijwilligers? 

5. Is het college het met ons eens dat de jongereninloop Future, door de inzet van 
vrijwilligers en de belangrijke ontmoetingsplek die zij biedt voor jongeren, positief 
in beeld hoort te komen en dat een eerlijke voorstelling van zaken belangrijk is 
voor het behoud van het vertrouwen in deze locatie? 

Voorstel voor Positieve Oplossingen 

De PVV Twenterand ziet graag een duurzame en positieve oplossing voor de 
jongereninloop Future, waar al jaren hard aan wordt gewerkt door toegewijde 
vrijwilligers. Wij stellen voor om: 



• De vloer en afvoerpomp structureel te vernieuwen en te onderhouden. 
• Een jaarlijkse inspectie uit te voeren om het gebouw in goede staat te houden en 

problemen vroegtijdig aan te pakken. 
• Een loszetraam te plaatsen voor betere ventilatie en luchtkwaliteit in de ruimte. 
• Vrijwilligers actief te betrekken bij beslissingen en verbeteringen, zodat zij zich 

gehoord en gesteund voelen. 
• De jongereninloop Future in de gemeentelijke communicatie positief te belichten, 

met aandacht voor de belangrijke rol die zij speelt in het bieden van een veilige, 
stimulerende omgeving voor jongeren. 

Wij hopen dat het college deze constructieve voorstellen omarmt en de jongereninloop 
Future ondersteunt bij het behouden van haar positie als waardevolle ontmoetingsplek 
voor jongeren in onze gemeente. 

We zien de beantwoording gaarne z.s.m. tegemoet, 
 

Met vriendelijke groet, 

 
PVV Twenterand 
Yvonne Spijker 
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